
 

 

 

  

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, интернет страница http://council.sofia.bg/ 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО УСТРОЙСТВО НА ТЕРИТОРИЯТА, АРХИТЕКТУРА 
И ЖИЛИЩНА ПОЛИТИКА 

 
 

ПРОТОКОЛ № 13 
 
 

 
 
от заседанието на Постоянната Комисия по Устройство на територията, 

архитектура и жилищна политика, проведено присъствено в Зала № 1, ет. 2, сградата на ул. 
„Московска“ № 33. 

 
 
 
 
 
 

Днес, 24.07.2024 г. в Зала № 1, ет. 2, сградата на ул. „Московска“ 33 се проведе 

присъствено заседание на Постоянната Комисия по Устройство на територията, 

архитектура и жилищна политика.     

 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 12  
общински съветника, поради което заседанието може да бъде проведено. 

 

 За присъствалите на заседанието общински съветници- членове на Комисията се 
води присъствен лист, който е приложен към Протокола- Приложение № 1. 

 

За присъствалите на заседанието на Комисията граждани, представители на 
юридически лица, на институции и журналисти се води отделен списък, който също е 
приложен към документите на заседанието. 

 

Председателя на Комисията докладва дневния ред на заседанието на Комисията, 
заедно с допълнителните т.1, т. 2 и т. 3, представени и обявени предварително. 

 

Севделина Петрова предлага т. 27 да отпадне от дневния ред, тъй като по данни на 
вносителя доклада е още на сайта за обществени консултации. 

 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

http://council.sofia.bg/
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Членовете на Комисията гласуваха поименно предложеният дневен ред, заедно с 
допълнителните т. 1, т. 2 и т. 3,  и без т. 27, както следва: 

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН 
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За  За - За За За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 12 

За За - - - За  За За  
ЗА 12 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

      
           

Въз основа на гласуването комисията реши: 
 

 
Приема дневния ред за заседанието на комисията, заедно с допълнителните т. 1, т. 2 

и т. 3, без т. 27. 

 
     
     Приетият дневен  ред е приложен към Протокола- Приложение № 2. 
 
 

По т. 1. от дневния ред: 

Здравко Здравков коментира становищата на външните експерти по Стандарта. 

Борис Бонев и арх. Росица Николова задават своите въпроси към вносителя, 
свързани със санкциите, санирането на сградите и влизането в сила на Стандарта. Главния 
архитект на СО отговори на поставените въпроси. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН 
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За  За - За За За  За За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 14 

За За - - За За  За За  
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 2. от дневния ред: 

 Арх. Росица Николова казва, че в миналото това е бил общински имот, сега е частен, 
вероятно там ще има заведение на открито и единственото, което ние можем да направим 
е да съгласуваме схемата. 

Войслав Тодоров казва, че зоната е Тзв по ОУП и застрояването е нула, но закона позволява 
преместваеми обекти. Необходимо е СО да започне отчуждаване на имоти от зелената 
система. 

Христина Петрова пита има ли съвпадение между границите на имота и регулационните 
линии, на което Здравков отговаря, че съвпадат линиите, че се предвижда за отчуждително 
мероприятие. 
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Здравко Здравков казва, че Закона допуска такава процедура, проведено е обществено 
обсъждане, не са постъпили възражения, имота е частна собственост, но в бъдеще се 
предвижда за отчуждително мероприятие. 

Весела Тончева казва, че едва ли е било разгласено както трябва общественото 
обсъждане, живущите масово не знаят.  

1. Комисията не подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване  е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН 
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

Възд. се  Възд. се Възд. се Възд. се - - Възд. се За    - 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 12 

Възд. се Възд. се - - Против Против Против Възд. се 
ЗА 1 

ПРОТИВ 3 

ВЪЗД. СЕ 8 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 3. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване за доклада е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН 
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За  За За За - - За За - 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 12 

За За - - За За  За За  
ЗА 12 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 4. от дневния ред: 

Войслав Тодоров счита, че няма отстояния и не трябва да бъде приемано. 

Здравков казва, че има 2.40 от фасадата на блока и няма нищо незаконосъобразно. 

Янка Сачкова казва, че този ПИ става част от уличната мрежа и е предвидено за 
паркинг, което е добре за живущите. 

Стефан Спасов казва, че е необходимо двора на ъгловата къща да бъде включен за 
отчуждаване. 

Войслав Тодоров предлага да се отложи доклада и да се иска анализ. 

Арх. Росица Николова казва, че преписката е от 2012 г., пак ли анализ?! 

Гласува се предложението на Войслав Тодоров за отлагане на доклада: 

 Поименното гласуване за отлагане е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН 
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

Против Против Възд.се Възд.се - - За - - 

1.  2.  
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АННА  
СТОЙКОВА 

ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 11 

Възд.се Възд.се - - За За  Възд.се Против  
ЗА 3 

ПРОТИВ 3 

ВЪЗД. СЕ 5 

1. В резултат на проведеното гласуване, Комисията не приема отлагане на доклада. 

Гласува се доклада: 

2. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН 
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За  За За Против - - Против - - 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 11 

За За - - Против Възд. се За За  
ЗА 7 

ПРОТИВ 3 

ВЪЗД. СЕ 1 

 

3.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 5. от дневния ред: 

Стефан Спасов казва, че трябва да се търси предвиждане на необходимата 
инфраструктура- в случая канализационната. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН 
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За  За За Възд. се - - Възд. се - - 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 11 

За За За  - Възд. се За  За - 
ЗА 8 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ 3 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

3.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК Инженерна инфраструктура и 
енергийно планиране, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

 

По т. 6. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН 
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За  За За За - - За За - 
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АННА  
СТОЙКОВА 

ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 12 

За За За  - Възд. се За  За -  
ЗА 11 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ 1 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

3.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК Инженерна инфраструктура и 
енергийно планиране, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 7. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН 
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За  За За За - - За За - 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 12 

За За За - Против За  За - 
ЗА 11 

ПРОТИВ 1 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 8. от дневния ред: 

Арх. Росица Николова казва, че ще се въздържи по този доклад, тъй като генерално 
не е изчистен въпроса за позицията ни, относно далекоперспективните зони. 

Стефан Спасов казва, че трябва да имаме общо решение за далекоперспективните 
зони. 

Думата бе дадена за изказване на Весела Тончева и на Христина Петрова. 

Здравко Здравков казва, че 2025 година тиктака на вратата, СО трябва да вземе 
управленски решение и да предложи промяна в текстовете на чл. 15. 

1.Комисията не подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН 
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За  Възд.се За Против - -  Против - - 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 12 

За За За - Против Възд.се Възд.се За  
ЗА 6 

ПРОТИВ 3 

ВЪЗД. СЕ 3 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

 

По т. 9. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  
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СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН 
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За  - За За  - -  За - - 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 10 

За За За - За За За - 
ЗА 10 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 10. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН 
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За     За За За  - -  За - - 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 11 

За За За - За За За - 
ЗА 11 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

3.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК Инженерна инфраструктура и 
енергийно планиране, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 11. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН 
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За     За За За  - -  За - - 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 11 

За За За - За За За - 
ЗА 11 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

 

По т. 12. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага да 
бъдат отразени измененията, съгласно становището на Иван Василев- Заместник кмет на 
СО и Здравко Здравков- Главен архитект на СО.  

 

Поименното гласуване е както следва:  
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СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН 
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За     За За За  - -  За - - 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 11 

За За За - За За За - 
ЗА 11 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 13. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

Поименното гласуване за доклада е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН 
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За     За За За  За За  За - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За - За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 14. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН 
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За     За За За  За За  За - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 14 

За За За - - За За За 
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 15. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване за отлагането на доклада е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН 
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За     За За За  За За  За - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За - За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 16. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване  е както следва:  
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СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН 
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За     За За За  За За  За - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За - За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 17. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага да 
бъдат отразени измененията и допълненията, съгласно становището на Иван Василев- 
Заместник кмет на СО и Здравко Здравков- Главен архитект на СО.  

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН 
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За     За За За  За За  За - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За - За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 18. от дневния ред: 

Ангел Стефанов казва, че е извършил проверка на отложения доклад и се е уверил, че 
няма неточност и предлага да се гласува  във вида, в който го е внесъл. 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага да 
бъдат отразени измененията, съгласно становището на Иван Василев- Заместник кмет на 
СО и Здравко Здравков- Главен архитект на СО.  

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН 
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За     За За За  За За  За - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За - За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 19. от дневния ред: 

Заместник кмета на район „Младост“- Бъчварова представя доклада. 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага да 
бъдат отразени измененията, съгласно становището на Иван Василев- Заместник кмет на 
СО и Здравко Здравков- Главен архитект на СО.  

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН 
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За     За За За  За За  За - За 
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АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За - Против За За За 
ЗА 14 

ПРОТИВ 1 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 20. от дневния ред: 

Заместник кмета на район „Оборище“- Еманоилов представя доклада. 

Иван Сотиров счита, че цената е много ниска и сделката не е целесъобразна. 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН 
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За     За За За  За За  За - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За - Против Против За За 
ЗА 13 

ПРОТИВ 2 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 21. от дневния ред: 

Иван Сотиров казва, че оценката не съответства на цените в тази зона, ниска е. 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН 
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За     За За За  За За  За - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 14 

За За За - Възд. се Против За - 
ЗА 12 

ПРОТИВ 1 

ВЪЗД. СЕ 1 

По т. 22. от дневния ред: 

Евгения Алексиева информира, че докладът е отложен от ПК по Финанси. 

1. Комисията отлага произнасянето по доклада за следващо заседание. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН  
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За    За За  За За За За - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 14 

За За За - За За За - 
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

 

По т. 23. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
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Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН  
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За    За За  За За За За - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 14 

За За За - За За За - 
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

Докладът е разпределен за разглеждане  и в ПК по Образование, култура, наука и 
културно многообразие, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 24. от дневния ред: 

1. Комисията не се произнася по доклада, тъй като единия от вносителите- 
Кмета на район „Кремиковци“ го оттегля с писмо, вх. № СОА24-ВК08-8205/7/24.07.2024 г. 

По т. 25. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения нов проект за решение, съгласно 
становището на Иван Василев- Заместник кмет на СО. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН  
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За    За За  За За За За - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За - За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 26. от дневния ред: 

Борис Бонев пита вносителя- Мирослав Боршош дали е предлагано на други 
общински съветници да се присъединят като съвносители към доклада, каквато е 
практиката. Писмата до Комисията по образование не се дават на членовете на Комисията 
и те нямат информация, само г- н Боршош си избира интересни теми. 

Мирослав Боршош отговаря, че всяко едно писмо до ПК по Образование е давано на 
членовете на Комисията по култура, даже не разбира въпроса. Казва, че не е проблем да се 
присъединява който иска. 

Борис Бонев казва, че е лъжа това, че кореспонденцията се дава на членовете на ПК 
по Образование, но това нещо трябва да спре. 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН  
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За    За За  За За За За - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За - За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 
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По т. 27. от дневния ред: 

Точката е отпаднала от дневния ред в началото на заседанието, с приемането на 
дневния ред. 

1.Комисията отлага произнасянето по доклада за следващо заседание. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН 
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За  За - За За За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 12 

За За - - - За  За За  
ЗА 12 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 28. от дневния ред: 

Заседанието се води от Анна Стойкова, тъй като и Председателя на Комисията 
Петрова и Заместник- председателя Николова са съвносители по доклада, а другият 
заместник- председател- Марков не присъства в момента в залата. 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН  
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За    За -  За За  За За - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 14 

За За За - За За За За 
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

Председателя на Комисията- Севделина Петрова си връща воденето на 
заседанието по следващите точки. 

По т. 29. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН  
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За    За -  За За  За За - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 14 

За За За - За За За За 
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Докладът е разпределен за разглеждане и в ПК по Икономика, собственост и 
дигитална трансформация, които ще се произнесат с отделно становище. 

По т. 30. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения нов проект за решение, съгласно 
становището на И. Василев- Заместник кмет на СО и З. Здравков- Главен архитект на СО. 
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Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН  
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За    За -  За За  За За - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 14 

За За За - За За За За 
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 31. от дневния ред: 

1.Комисията приема за сведение представената информация.  

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН  
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За    За -  За За  За За - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 14 

За За За - За За За За 
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 32 /Разни/ от дневния ред: 

Иван Сотиров информира членовете на Комисията, че за Синия лъв от НАГ са 
върнали в район „Средец“  Акта, издаден от района, тъй като е с пороци. 

По допълнителната т. 1. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН  
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За    За -  За За  За За - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 12 

За - За - - За За За 
ЗА 12 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По допълнителната т. 2. от дневния ред: 

Иван Сотиров пита вносителя дали обезщетението е в същата сграда, на който 
въпрос Петко Горанов отговаря, че е в същата сграда. 

Войслав Тодоров информира, че в ПК по Финанси и бюджет са вдигнали процента на 
обезщетение на 35%. и прави предложение и в тази Комисия да се увеличи на 35%. 

Арх. Росица Николова също е за да се увеличи обезщетението и изчита 
квадратурите и площите. 

Весела Тончева счита, че обектите за обезщетение да се запишат като картотека 
в съответния район. 

Гласува се предложението на Войслав Тодоров обезщетението да бъде увеличено на 
35 %: 
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Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН  
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За    За -  За За  За За - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 14 

За За За - За За За За 
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

1. В резултат на проведеното гласуване, Комисията приема предложението 
обезщетението да бъде увеличено на 35 %. 

Гласува се самият доклад с направеното изменение за 35 % обезщетение: 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН  
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За    За За  За За  За За - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 14 

За За За - Възд. се За За - 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ 1 

2.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага да 
бъдат отразени допълненията, съгласно становището на И. Василев- Заместник кмет на СО 
и З. Здравков- Главен архитект на СО. 

   Комисията предлага също процента обезщетение да бъде увеличен от 27, 76 % на 
35%. 

По допълнителната т. 3. от дневния ред: 

Кмета на с. Бистрица информира Комисията за делото, което се е водило, като 
казва, че имота е общински, че страните са се споразумели делото да бъде прекратено. 
Нито той, нито кмета на район „Панчарево“ нямат информация какво се случва. 

Арх. Росица Николова пита кой представлява СО? 

Иван Сотиров предлага да поискаме от Кмета на СО да ни представи писмено 
информация за делото- кой води делото и докъде е стигнало, казва също, че тази 
информация я има в „Правен отдел“ на СО. 

1.Комисията изисква от Кмета на СО да представи писмена информация, във връзка 
със спиране производството по гр. д. 32163/2019 г. на СРС, по взаимно съгласие на страните- 
кой представлява СО и на какъв етап е се намира към момента. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

СТЕФАН  
МАРКОВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За    За За  За За  За За - За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 14 

За За За - За За За - 
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 
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Поради изчерпване на дневния ред в 12. 20 часа Председателят на Комисията 
Севделина Петрова закри заседанието на Комисията. 

 

 

              Протоколът е изготвен на 25.07.2024 г. 

/П/  Росица Григорова 

Изготвил: Главен експерт 

                                [име, фамилия, длъжност] 

                                  

                                                                      
Председател на Постоянната  
Комисия по Устройство на 
територията, архитектура и 
жилищна политика:           /П/ Севделина Петрова 
 

[име, фамилия] 
 
 25.07.2024 г. 
 

[дата на подписване] 
                                                                      
Заместник- председател на 
Постоянната  Комисия по 
Устройство на територията, 
архитектура и жилищна политика:         /П/  Арх.  Росица Николова 
 

[име, фамилия] 
 
 25.07.2024 г. 
 

[дата на подписване] 
                                                                          
Заместник- председател на 
Постоянната  Комисия по 
Устройство на територията, 
архитектура и жилищна политика:                  /П/  Стефан Марков 
 

[име, фамилия] 
 
 25.07.2024 г. 
 

[дата на подписване] 
 


